

Referat af:

Fællesmøde for de fire bestyrelser i Storstrømsparken, afholdt d. 21. november 2018 hos Preben i hus nr. 5 af afd. IV.

Tilstede: Afd. I – Preben F.
 Afd. II – Christina og René
 Afd. III – Rita og Susanne
 Afd. IV – Lars og Preben H.

Mødet blev afholdt i positiv og rar atmosfære som Preben H hjemmebag definitivt bidrog til.

Punkt 1: Gøende hund i området.

Alle var enige om at larmen fra den gøende hund i området er stoppet. Måske grundet beboers henvendelse til politiet.

Ingen fælles handlinger vil blive foretaget.

Punkt 2: Huller i vejen.

Der er konstateret huller i den asfalteret fællesvej, som bør udbedres inden vinteren for alvor sætter ind, for at undgå endnu større skader.

René og Preben H. vil tale videre om mulige løsninger.

Punkt 3: Parkerings situationen

Afd. IV gjorde opmærksom på at jordstykkerne der går fra de to cykelskure på hver side af vejen, i starten af Storstrømsparken og op til Orevej er deres.

Parkering på det ral-/perlestensbelagte område straks til venstre ved indkørsel til Storstrømsparken er privat til afd. IV, dog har beboeren på Ore vej én parkeringsplads.

Der må ikke parkeres foran porten til beboerens have.

Afd. IV oplever ofte der parkers på deres gæsteparkeringsplads, ved gavlen til hus nr. 1-5, med det resultat at der kan være problemer med at finde parkering for afd. IV egne gæster, hjemmehjælper med mere.

Der parkeres på græsset mellem Afd. IV cykelskur og op til det ral-/perlestens belagte område. Det bedes stoppe, dels da jorden kan blive kørt op når den er fugtig og dels at afd. IV gartner ikke kan slå græsset.

Afd. IV overvejer et privat parkeringselskab hvis situationen ikke bedres snarest.

Afd. IV tilbød at de andre afdelinger der mangler P-pladser kunne etablere dem på stykket der går fra afd. I cykelskur og op til Orevej, mod en langvarig og skriftlig aftale der friholder afd. IV for enhver forpligtigelse og ansvar.

Alle afdelinger vil informere beboer og bede dem informere deres gæster, så vi undgår parkering på afd IV private parkeringspladser og græsplæne.

Afd. IV udviste forståelse for nogle afdelingers parkeringssituation og vil ikke foretage sig yderligere her og nu, så længe der ikke parkeres på de private p-pladser og på elve græsset. Så hold bilerne på asfalten.

Afd. I og II vil undersøge om det er interessant for dem at etablere p-pladser som tilbudt af afd. iV.

Punkt 4: Fællesaktiviteter

René efterspurgte fællesarrangementer og -aktiviteter for at komme hinanden mere ved og dermed styrke sammenholdet generelt i Storstrømsparken. Alle syntes det var en god ide. Preben F. tilbød at man kunne anvende afd. I telt til diverse formål.

I første omgang tilbød René at være tovholder for et arrangement i maj måned 2019. Alle der vil bidrage med gode ideer og forslag er meget velkommen til at kontakte René på e-mail renrytme@gmail.com

Punkt 5: Vejstriber

Vejstriberne på fællesvejen bør igen males op. Vi tror på det får folk til at køre pænt og ordentligt.

Preben H. og René vil undersøge hvordan det skal gøres.

Punkt 6: Mail- og telefon liste

Rita vil opdatere listen og udsende den til bestyrelserne når den er klar.

Næste fællesmøde afholdes af Afd. III i efteråret 2019.

Referent

Lars Erik Andersen, hus nr. 15